
 

 

Dagsorden bestyrelsesmøde:  

Dato: Tirsdag d. 14. maj 2019  

Sted: Blenstrup 

Tid: 17.00 – 19.30 

Mads Carlsen Forældrevalgt, formand   X 

Julie Foldager Sørensen Forældrevalgt, næstformand   X 

Caroline Sarah Lindkvist Pedersen Forældrevalgt   X 

Jesper Lunøe Forældrevalgt X 

Bruno Veise Engelbrektsen Forældrevalgt  X 

Allan Rank Forældrevalgt   U 

Carina M. Nielsen Forældrevalgt  A 

Nicolaj Simon Svendsen Forældrevalgt, dagplejen X 

Alex Andersen 6B Elevråds-repræsentanter Bælum X 

Sofie Carlsen 9D, Mary Wamwandu 

8D 
Elevråds-repræsentanter Terndrup 

X 

Mette Moss-Lassen Medarbejderrepræsentant, Blenstrup (skole/Valhalla) X 

Gitte Dahl Casper 
Medarbejderrepræsentant, Bælum 

(skole/SFO/Kildehaven) 

A 

Henriette Schmidt Medarbejderrepræsentant, Terndrup, Spc.kl.  X 

Mette Overgaard Medarbejderrepræsentant, Terndrup (skole/SFO) X 

Mikael Drejer 
Pædagogisk leder for afd. 1, afd. 2, afd. specialklasse 

og SFO/Tumleren i Terndrup 

A 

Trine Damsgaard Nielsen Pædagogisk leder, skolen i Blenstrup A 

Dorthe Kristine Pedersen Pædagogisk leder for afd1 og afd2 i Bælum  X 

Anja Torp Sørensen Dagtilbudsleder i Kilden Børne- og Ungeunivers X 

Søren Jørgensen Kontraktholder, Kilden Børne- og Ungeunivers X 

Deltagere: X = tilstede, A = afbud, U = udeblevet  

 

 

 

 



Mødeplan for skoleåret 2018 / 19 

Tirsdag, den 14.05.19 17.00 – 19.30 Blenstrup 

Onsdag, den 19.06.19 19.00 – 21.30 Terndrup 
 

1. Godkendelse af referat fra mødet den 110419 Referat godkendt 

2. Godkendelse af dagsorden for mødet den 140519 Dagsorden godkendt 

3. Orienteringspunkter 

 
Kilden: 
I forbindelse med deltagelse i Rynkebyløbet d. 12.04 vrimlede Terndrups gader med glade aktive 

børn. Startområdet var ved Brugsen, som i dagens anledning serverede saftevand for Kildens aktive 

børn. Der var også adskillige forældre og bedsteforældre som deltog i selve løbet eller stod og 

heppede undervejs. Efter Rynkebyløbet deltog alle eleverne fra afdeling 1 i Sangens Dag i 

samlingssalen på Terndrup skole. Alt i alt en god dag med plads til god energi, fællessang og 

fællesskab. 

Temafesten i afdeling 2 udgjorde i år en hel dag, hvor eleverne i fællesskab afholdte trivselsdag og 

pyntede op til fælles temafest om aftenen. Igen en dag med store smil og god energi på tværs af 

Kilden. 

Terndrup skole: 

Torsdag efter påskeferien blev der afholdt bevægelsesbanko for alle elever i Terndrup. I et 

koordineret samarbejde blev bankotallene råbt op på legepladsknolden foran skolen og eleverne 

blev orienteret om tallene. Ved fuld plade skulle eleverne løbe ud til legepladsknolden og få tjekket 

deres bankoplader.  

Skolefest afd. 1 Terndrup Skole – en dejlig aften med glade og forventningsfulde børn. Og en meget 
stor forældreopbakning til arrangementet.  
 
Bælum skole: 
Eleverne i 6. klasse på tværs af Kilden har været på tur til Laaenhus den 6. og 7. maj. Her blev der 

hygget, skabt venskaber og fællesskaber på tværs af Kildens elever. Kanosejlads, bueskydning, 

snittevæksted, madværksted og træklatring var med til at bygge bro. En rigtig dejlig tur. 

Blenstrup skole 

Planlægningen af årets Midgårdsuge og fest, er godt i gang. Der samarbejdes på tværs af Skolen og 

Valhalla om at få skabt en rigtig god uge for alle. I år er emnet dyr og Midgårdsfesten bliver et stort 

dyrskue, hvor byen inviteres til at deltage. Mange glæder sig allerede. 

Mie Pihl Jensen er gået på barsel og Niclas Hyldgaard Kristensen er ansat i barselsvikariatet. I den 

kommende uge slås barselsvikariaterne op for Tenna og Anja. 

Morten Nielsen inde som støtte i 0.-1. klasse.  

Det faglige boost der er lavet omkring matematik i Blenstrup, har løftet både 2.-3. og 4. klasse, 

særligt eleverne i 5.-6. klasse har rykket sig markant i faget. Flot! 

 

 



 

Terndrup Tumler:  

I Terndrup vrimler minitumleren af aktivitet med 34 børn indskrevet i kommende 0. klasse, som 

betyder at der næste skoleår bliver to 0. klasser. 

 

 

Valhalla: 

BH. og SFO. 

Planlægningen af Midgårdsfesten er så småt i gang. Temaet i år bliver ”dyrskue”. 

Så er der sat dato for nedrivning af det gamle skur. Der er som altid stor forældreopbakning. 

Det blev et NEJ til frokost ordningen i Valhalla. 

SFO2. 

SFO 2 er ved at planlægge en tur til klatreparken i Aalborg. Dette vil være en farvel tur til 6. 

klasserne. D. 27.-28.-29. maj er der besøgsdag for de kommende 4. klasser i SFO2. 

Bælum: 

Kildehaven. 

Maria går på barsel i starten af maj, og i hendes barselsvikariat har vi ansat Anne Kragh som er 

kendt i huset. Ninna er tilbage i børnehaven efter at have været med i mini SFO for at skabe en god 

overgang for børnene 

Legepladsen er næsten færdig nu, vi venter kun på at de sidste ting samt beplantningen kommer 

op. 

Det blev et JA til frokost ordningen i Kildehaven. 

SFO Bælum. 

Er i gang med et en aktivitet der hedder ”race 500”. Her øver de unge sig I at løbe, sådan at SFOén 

kan stille et hold til løbet i Bælum ugen. 

Dagplejerne: 

Var sammen med det øvrige personale fra børnehaverne og SFOérne samlet i Terndrup hallen d. 2 

maj. Her var emnet kvalitet i det pædagogiske arbejde. Efter et fælles oplæg af Christina Medom, 

satte alle fra Kilden sig sammen, hvor der var mulighed for refleksion i mindre grupper efterfulgt af 

vidensdeling i plenum.  

Forældre: 
 

4. Høring - tildelingsmodel på specialundervisningsområdet. Materialet er lige blevet frigjort. 

Høringsmaterialet præsenteres og der kan komme input til et høringssvar. Herefter går vi i 

skrivehjørnet. Til næste bestyrelsesmøde den 19. juni gennemdrøftes oplægget og det endelig 

svar sendes dagen efter (deadline for høringssvar er den 20. juni – altså dagen efter vores 

bestyrelsesmøde) 

Søren gennemgik og uddybede tildelingsmodellen og dilemmaet imellem decentral eller central 

pulje til specialområdet.  



Sikre/tilstræbe bedre økonomistyring af området, så vi ikke belaster almenområdet. Det skal 

sikres at der ikke er institutioner der ”tjener ” på modellen, og således kan overføre fra 

specialområdet til almenområdet. 

Bibeholde decentral tildeling, med tildeling på baggrund af reelt forbrug, et år bagudrettet 

Vigtigt at de midler der er tiltænkt specialområdet, reelt også bliver brugt til specialområdet. 

Opfordre til øget videndeling skolerne imellem institutionerne i forhold til inklusion. 

Ledelsen udarbejder udkast til høringssvar, der fremsendes til bestyrelsen den 12. juni. 

 

5. Elevrådet  

Maden og tilbuddet er blevet bedre i kantinen i Terndrup. Der er bedre opbakning. 

Der har været temafest for afdeling 2 i Terndrup/Bælum. Temaet var forskellige lande og over 

dagen var der konkurrencer og opgaver. Selve festen om aftenen var lidt kedelig. 

Afdeling 1 i Terndrup har afholdt skolefest. Startende med karnevalsoptog, derefter boder, 

spisning og hygge. Der var stor opbakning. Overvejer at holde festen i forlængelse af en 

temauge, så der er mere for de voksne at se. Opfordring fra forældre til af lægge det i 

forlængelse af temauge 

Microbølgeovne i Bælum: Elevrådet har to forslag 1: klasseforældrerådene indkøber 

microbølgeovne til klasserne. 2: Der opstilles to microbølgeovne i samlingssalen, som gøres til 

pauserum for afdeling 2. 

For begge forslag gælder, at der skal laves aftaler om rengøring, udluftning, liste over hvad der 

må varmes etc. Bestyrelsen støtter forslag 2, som elevrådet opfordres til at arbejde videre med. 

Midgårdsugen i Blenstrup i næste uge. Temaet er dyr og starter op med tur i ZOO. Afsluttes 

med Midgårdsfest og dyrskuetorsdag 16.30 – 19.15. Hele byen er inviteret. 

  

6. Endelig vedtagelse af princip kommunikation i Kilden – bilag kommer  

Drøftelse af forslag til kommunikationsprincippet, som godkendes. 

 

7. Vision ”Det gode unge tilbud” 

Hvordan får vi startet denne proces godt op – inddragelse af forældre og personale. Mads 

kommer med et oplæg  

Bestyrelsen drøftede i grupper hvilke ting der kunne understøtte det gode ungetilbud  

- Flere aktiviteter skolerne imellem, eleverne vil gerne fællesskabet på tværs af skolerne 

- Sociale fællesområder og læringsmiljøer, forsøge at skabe en profil at brande os på. 

- Arbejde projektorienteret, tematisk hægtet op på Kildens værdier.  

- Søge sammenhæng med fritidstilbuddene (idrætsforeninger, Rebild Ungdomsskole etc.) 

- Gode pauser, flere sammenhængende timer – gerne på tværs 

- Stævner på tværs 

- At have gode venner – vigtigt at have flere at vælge imellem, at der er flere elever på 

årgangen er vigtigere end placeringen. 

- Eleverne oplever, at fællesskabet på tværs er blevet tættere, men det kan være sværere for 

forældrene. 

 

Ledelsen laver et sammmenskriv af bestyrelsens input og kommer med forslag til tidspunkt 

for involvering af medarbejderne. 

 

8. Økonomi (se bilag) – bilag 

a. Status – maj 2019 

Taget til efterretning 



b. Opfølgning fra politikudvalg 

Orientering 

 

9. Hjertestarter – Jesper Lunøe 

Kort orientering om muligheder for samarbejde omkring forskellige installationer i Bælum.  

Drøftelser i lokalrådet om evt. at flytte hjertestarter til et andet sted i byen – da der er én ved 

Spar og ved ældrecenteret. Bestyrelsen bakker op om lokalrådets beslutning. 

 

10. Godkendelse af endelig mødeplanfor bestyrelsen -  gældende fra 1. august 2019 

Udkast til mødeplan for skoleåret 2019/20 

Udkast godkendt. 

     
Dato Ugedag Tid Sted  
22.08.2019 Torsdag 17.00 - 19.30 Bælum  
16.09.2019 Mandag 19.00 - 21.30 Blenstrup  
23.10.2019 Onsdag 17.00 - 19.30 Terndrup  
26.11.2019 Tirsdag 19.00 - 21.30 Bælum  
16.01.2020 Torsdag 19.00 - 21.30 Blenstrup  
10.02.2020 Mandag 17.00 - 19.30 Terndrup  
25.03.2020 Onsdag 19.00 - 21.30 Bælum  
23.04.2020 Torsdag 17.00 - 19.30 Blenstrup  
19.05.2020 Tirsdag 17.00 - 19.30 Terndrup  
18.06.2020 Mandag 19.00 - 21.30 Bælum  

     
 

11. Formel godkendelse af politik for lektier i Kilden 

- Bilag udsendes  

Politik godkendt. 

-  

12. Personale - lukket punkt 

a. Serviceteam Bælum/Blenstrup 

b. Orientering om ledige stillinger i Kilden og hvordan de besættes, herunder deltagelse i 

ansættelser 

Mads ønsker at deltage i ansættelsessamtalerne i Blenstrup 

 

13. Elever – lukket punkt 

 

14. Evt.  

 

 

Sidste bestyrelsesmøde inden sommerferie er 19. juni i Terndrup.  

 


